
 

 

 2019-05-01 1 (4) 

 

Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2019-04-29 

Plats:   Orrliden 

Närvarande Pär Eriksson 

Alf Svensson 

  Olle Nilsson 

  Roger Gill 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Johan Sjöberg 

Satu Verlinna 

Lars Andersson 

Ulrika Kårefjärd 

Nina Lindström 

  

Ej närvarande:  

  

  

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Pär förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.  

 

2. Föregående protokoll  

a. Godkännande av föregående protokoll 
Vi godkände och lade föregående mötesprotokoll till handlingarna 

b. Genomgång av beslut 

i. Bildande av orrlidengrupp 
Gruppen har ännu inte haft något möte men vi kommer 

diskutera frågan vidare i senare punkter vid detta möte. 

ii. Vaktmästarfrågan 
Tomas Eriksson började redan förra veckan och har en 

anställning i sex månader. Beslutet är verkställt 

Vi saknar fortfarande maskiner och verktyg för att få ordning 

och sköta underhåll på våra planer. Maria får i uppdrag att 

återigen stöta på kommunen. Får vi ingen respons tar Pär tag i 

frågan. 

iii. Byta bidrag 
Beslutet är verkställt rörande byte av bidrag för F03/04. 

iv. Val av valberedning, från årsmötet 
Förslag på Jörgen Axelsson och Henna Schmitdt samt en 

styrelserepresentant. Vårt förslag blir att Pär kontaktar Jörgen 

och Henna för att fråga dem om deltagande. Vi beslutar 

även att Alf är styrelsens representant.  
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3. Diskussion om organisation och hur vi går vidare med 

värderingsfrågorna 

a. hur ska vi organisera oss på bästa sätt 
Vi bör organisera upp oss med kommittéer för att underlätta arbetet för 

alla och även att styrelsemötena blir rapporterings och beslutsmöten. 

Pär visade på en första skiss och vi hade en lång och bra diskussion. Vi 

var rörande överens om att arbetet med Diplomerad Förening kan 

starta upp många av de frågor vi vill behandla mest akut. Vi behöver 

få igång Orrlidengruppen redan nu och vi beslutar att Micke, Roger, 

Tomas (vaktmästaren) och Maria ingår i denna. Roger är 

sammankallande i gruppen. Vid nästa möte 20/5 fattar vi beslut om de 

olika kommittéerna och deras sammansättning. Vid nästa möte tar vi 

dessutom ett nytt omtag om Diplomerad Förening och får en ny 

dragning av Nina. 

b. förankring av värderingar, policys och verksamhetsplan 
Vid upptaktsträffen var det flera som sett vår verksamhetsplan men vi 

bör ha en form av studiecirkel för genomgång av denna vid uppstart 

av nya lag. 

c. Diplomerad förening 
Vi tar frågan vidare till nästkommande styrelsemöte. 

d. styrelsen på träningsläger 
Ett koncept från Sörmlandsidrotten där man går igenom hur en styrelse 

bör arbeta. Vi beslutar inget nu, men känns aktuellt vid senare tillfälle. 

 

4. Ekonomi - lägesrapport 
Roger gör en genomgång av ekonomirapporten och läget ser bra ut. Vi är en 

solid förening samtidigt som vi bör ha det i beaktande när vi tittar på nya 

arenan. 

Vi har ännu inte fått in budget i systemet men önskar att det ska vara inlagt till 

nästa möte så vi har något att jämföra med. 

Vi beslutar att köpa in nya möbler, för ca 30 000kr, till lokalen för att kunna 

fortsätta hyra ut Orrliden. 

Olle visar på ett sponsoravtal för mindre bidrag. 
 

5. Rapporter och diskussion 

a. summering invigningen av Orrliden 
En lyckad invigning där vi hade med oss vädret. Ca 200 personer gick 

med i paraden och runt 400 personer kom och gick under dagens 

aktivitet. 

b. summering träff tränare och kontaktföräldrar 
Bra träff där föreningsandan märks. 

c. skötseln av Orrliden samt framtidsplaner 
Vi jobbar vidare utifrån Orrlidengruppens arbete. 
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d. Ungdomsverksamheten 
F06 vann Kvicksundscupen. I övrigt är verksamheten igång nu. 

e. seniorverksamheten bl a idé om fadderverksamhet 
Herrarna har hittills spelat två matcher och båda är vunna. 

Vi beslutar att vi inte kommer återuppta inträdesavgift till matcherna. 

f. Jubileumsfesten 26 oktober 
Olle hjälper till att prata med Simon Helg och Marcus Danielsson för att 

höra om de kan tänka sig att komma på jubileumsfesten. 

Jubileumsgruppen ska ha ett möte innan nästkommande styrelsemöte 

och ger en bättre återkoppling då. 

g. förtidsröstning EU-valet 
Vi gick igenom schemat och tillsatte enligt följande: 

Tisdag 14/5 14:00 – 19:30 Maria, Roger, Nina 

Torsdag 16/5 14:30 – 19:30 Maria, Micke, Johan 

Lördag 18/5 9:30 – 12:30 Maria, Nina 

Tisdag 21/5 14:30 – 19:30 Maria, Johan, Alf  

Torsdag 23/5 14:30 – 19:30 Maria, Olle, Alf 

 

6. Skrivelser och inbjudningar 

a. Rapporter från kansliet 
* Maria har påbörjat arbetet inför Fotbollsskolan v25. 

* Jubileumsskrifterna ska redovisas 

* Maria blev kontaktad av Verisure och de kommer till Orrliden på 

torsdag för att berätta mer. Handlar om att föreningen får 1000kr för 

varje kund som blir värvad av föreningen. Vi avvaktar beslut till nästa 

möte. 

* Inbjudan till Sebastian Larssons akademie har kommit och 

vidareförmedlats till de lag det berör. 

* Maria är fortfarande sjukskriven på halvtid, men tänker gå upp på 

75% nu första maj. 

b. ordförandeträff Samrådsorganisationen 6 maj Stora Sundby 
Alf deltar. 

c. Får alla verkligen vara med Sörmlandsidrotten 16 maj 
Ulrika deltar.  

d. Nätverksträff med SöFF 22/5 
Olle och Johan deltar på denna träff. 
 

7. Övriga frågor  
Alf blev uppringd och har fått frågan om inte föreningen vill köpa Borgen? Vi 

känner att det är inget föreningen ska gå in i och beslutar att tacka nej. Vi har 

full fokus på att få till vår egen arena. Alf lämnar beskedet vidare. 

 

Vi har tidigare meddelat att vinsten av jubileumsskriften ska gå till en framtida 

läktare och vi behöver därmed lämna besked till våra medlemmar om hur 
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insamlingen till denna mycket efterlängtade läktare går. 

 

Vi beslutar att arrangera Midsommar även i år och ett kontaktföräldramöte 

behöver hållas inom kort för att engagera lagen. 

 

Roger meddelade att han gått igenom försäkringarna vi har på anställda, 

styrelseledamöter och spelare och vi ligger bra i fas. 

 

8. Summering och utvärdering av dagens möte samt nästa möte 20 maj 

samt 10 juni 

a. idé om damfotboll 
Fortsättning följer i och med kommittéarbetet. 

b. 10 juni i Sundbyholm hos Pär E 
Vi samlas hemma hos Pär för ett sista möte innan sommaren. Vi startar 

redan kl 17 på Kristin Ribbings väg 4. 

c. United vill bjuda föreningens lag på match i 100-årspresent 
Den matchen blir 7 september kl 15:00 och de möter Göteborg. 
  

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten: 

• Organisationsschemat 

• Budgeten inlagd i ekonomirapporten 

• Beslut på att köpa in bord och stolar till lokalen 

• Midsommar kommer att arrangeras i år 

• Beslut togs om att inte ta någon inträdesavgift på herrmatcherna 

• Maria fortsätter att gå på kommunen rörande maskiner till skötseln av 

Orrliden 

• Vi beslutade om konstellationen i Valberedningen 

• Vi tackar nej till köp av Borgen 

• Bemanningsschema är framtaget inför förtidsröstningen 

• Vid nästa möte får vi en separat dragning om Diplomerad Förening 

 

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 
 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Nina Lindström   Pär Eriksson 


